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Hierbij de beantwoording van de vragen gesteld op 26 september 2018 door raadslid 
Meulenmeesters over de regels rond het aanleveren van buxusafval op de 
milieustraat. Bij de milieustraat wordt verwacht dat je de buxus groenafval aanlevert 
in plastic zakken dit i.v.m. de besmetting met de buxusmot. 
 
1 
Is dit bekend bij onze burgers?. 
 
 
Antwoord: 
Nee, de gemeente heeft niet actief gecommuniceerd. Wel is er op de afvalwijzer een 
pushbericht geplaatst wat elke week verschijnt bij de mensen die inloggen op de 
afvalwijzer app of website. Zoals ook aangegeven in de inleiding van de vragen 
werden er op de milieustraat wel zakken verstrekt waarin het buxusmateriaal kon 
worden verpakt. 
 
 
2 
Heeft dit zin als dit terplekke nog moet worden ingepakt?.  
 
 
Antwoord: 
Ja, in theorie heeft deze aanpak zin. De buxus in zakken werden verbrand en ging 
niet naar de groenverwerking. Met deze aanpak werd uitvliegen van de buxusmotten 
op de verwerkingslocaties voorkomen. Dit is ook het advies wat deskundigen geven. 
Afgelopen weken heeft Blink contact gehad met de NVWA. Uit dit contact blijkt dat er 
geen noodzaak is voor een dergelijke aanpak, er zit geen bestrijdingsplicht op de 
buxusmot. Ook is het niet nodig om maatregelen te nemen om verspreiding te 
voorkomen. Hierdoor ontstaat er dus een gefragmenteerde aanpak en is verspreiding 
van de buxusmot niet te voorkomen. Blink heeft er daarom voor gekozen om vanaf 
deze week het buxusmateriaal weer bij het groenafval te doen. Dit spaart 
verbrandingskosten uit en het groen kan weer verwerkt worden tot compost. 
  



 

 

 
3 
Waarom moet coniferen groenafval gescheiden worden van de rest van het 
groenafval? 
 
 
Antwoord: 
Snoeiafval van coniferen hoeft niet apart te worden aangeboden. Dit betreffende 
voorval is aangekaart bij Blink zodat in de toekomst verwarring wordt voorkomen. 
 
 
 
4 
Is dit ook bekend bij onze inwoners? 
 
 
Antwoord: 
Zoals beantwoording van vraag 3 blijkt. Is het niet nodig om hierover te 
communiceren. 
 
 


